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Diğer görüş ve öneriler: 

- Toplantıların devam etmesi dileğiyle 

- Su anki görevlendirmem 1 seneden az olsa da farklı dönemlerde de bu görevde 

bulundum. 2 yıllık birimlerde anlaşma yapabilecek kurum bulmak çok güç. Denk bir 

kurum yok. Bu da bu olanaktan hem öğrencilerin hem de öğretim elemanlarının 
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faydalanmasını güçleştiriyor. Fakültelerin anlaşmalarına katkı koyarak faydalanma ya 

da böyle bir ortaklık protokolü olabilir mi? Toplantı için tekrar teşekkürler.  

- Birimler arası iletişim artırılmalı. 

- Emekleriniz için teşekkürler.  

- yabancı uyruklu öğretim üyesi sayısının artması, biraz da rektörlüğün tutumuyla ilgili... 

bizim bölümümüzdeki Japon öğr. elemanımız, uzun yıllardır daha düşük ücret ile 

çalışmaktan ve dışlanmış, Türk öğr. ellemanlarından daha farklı koşullardan 

şikayetçidir. neden burada çalışan bir öğr. elemanı uyruğu nedeniyle daha düşük ücret 

alsın? eğer rektörlüğün inisiyatifi içinde ise, bu sorun çözülmelidir.  

- Oldukça kapsamlı bir toplantıydı. Çok teşekkür ediyorum. 

- Başarılar diliyorum 

- Mümkünse MYO’lara yönelik kısa bir oturum gerçekleştirilmesi.  

- Herşey için teşekkürler 

- Toplantı süre olarak yeterli ve bilgilendiriciydi. WEB Sayfası da aynı şekilde bilgiye 

ulaşma açısından yeterli. 

- Erasmus ile yurt disina giden ogrencilerimiz diger ogrencileri motive edebilmek adina 

deneyimlerini online toplantilarla paylasabilirler. Online topnlantilarda katilim daha 

fazla olmakla birlikte erasmus deneyimini yasamis mezunlarimiz veya erasmus ile yurt 

disinda olan ogrencilerimizde katilarak deneyimlerini paylasabilmektedirler.  

- Planlamalarımızı düzgün bir şekilde yürütebilmemiz için projelerin başvuru ve 

sonuçlanma süreci ile ilgili daha net bilgilere sahip olmamız gerekir diye 

düşünmekteyim. Genelde süreç uzuyor ve karşı tarafla ilgili problem yaşamamıza 

sebep oluyor. 

- Toplantı internet kesintisi nedeniyle kendi adıma verimli geçmedi. Aslında 

faydalanabilecegimiz bir toplanti idi. Tecrübe paylaşımı etkinliğini merakla bekliyorum.  

- Bilgilendirici ve iletişimi arttırmaya yönelik faydalı bir toplantıydı. 

- Erasmus ders katalogunun yanında o dönem açılacak derslerin gün ve saatlerinin de 

açıklanması gerekir diye düşünüyorum. Aksi takdirde öğrenci, katalogda olup aslında 

açilmayacak bir ders için email yoluyla veya yüz yüze dersin öğretim elemanına 

ulaşmaya çalışıyor, bu da haftalar alabiliyor. Ders gün ve saatleri aciklanirsa böylece 

öğrenci çakışan dersleri onceden bilir ve almamış olur. Ayrica Erasmus 

koordinatorlerinin görev ve sorumlulukları altında akademik ve hatta hukuki bazı 

sorunlu, sorumluluğu sadece koordinatore yükler görünen ifadeler bulunmaktadır 

(bunların bir kısmı toplantıda dile getirildi). 

- Fakülte bazlı toplantılar yapılabilir, çünkü fakültelerin ihtiyaçları değişiyor.  

- Ders verme hareketliligi ile bilgi pek verilmedi 

- Teşekkürler 

- Sunum çok bilgilendirici olmak ile birlikte süresi uzun tutulmuş, bölünebilirdi. Saygılar.  

- Toplantı sırasında binamızda çok sık elektrik kesintisi yaşamamıza rağmen verimli bir 

toplantıydı. Teşekkür ederim 

- Saatler süren uzun toplantılar yerine yapılması gereken işlerin ve görüş ve önerilerin 

yazılı olarak bildirilmesinin çok daha uygun olacağını düşünüyorum. 

- Toplantı için teşekkürler 
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- Toplantı uzun zamandır katıldığım en fayda toplantılardan birisiydi. Öncelikle bunun 

için teşekkür ederim. Ancak bir ricam var. Toplantı da çok fazla şey konuşulduğu ve 

süreçlerde bazı değişiklikler olduğu için. Danışman hocanın bir öğrenci/öğretim 

elemanı giderken/gelirken sırasıyla takip etmesi gereken süreçlerin olduğu bir 

kitapçığın hazırlanması her aşamada sizi aramamazı sağlayarak hem sizin hem de 

bizim vaktimizin kaybını önler, hem de süreçler hızlanır diye düşünüyorum. Birde 

özellikle örnek bir sözleşme yapma örneği ve yazışması da hocalara gönderilirse de 

herkes üzerinde kendi bölümüne uygun bir şekilde düzenleyebilir. Emekleriniz için 

teşekkür ederim. 

- Kıymetli çalışmalarınız için teşekkürler.  

- Toplantı süresi yaklaşık 3 saat sürdü. Toplantı sonrasında ne yapmam gerektiği ya da 

ne yapmamam gerektiği hakkında net bir bilgiye sahip olamadım. Bilgisayar başında bu 

kadar süren bir toplantıyı takip etmek çok zor. 

- Şu an için herhangi bir önerim yok. 

- Eğer imkanlar el veriyorsa, bu toplantıların tüm üniversitedeki Erasmus 

koordinatörlerinin katıldığı büyük gruplar halinde değil de örneğin en fazla üç birimdeki 

koordinatörlerin bulunacağı daha dar katılımlı gruplar halinde yapılması önerilebilir.  

- Verimli bir toplantıydı. Teşekkürler 

- Yeni koordinatorlere lutfen kapsamli egitim verilsin.Yeni koordinator oldum ve egitime 

kesinlikle ihtiyacim var. Hic bir detayi bilmiyoruz ve kulaktan dolma bilgilerle egitim 

olmadan en ust verimi saglamamiz pek olasi gorunmuyor. Ilginize tesekkurler. Sunum 

cok verimliydi. 

- Toplantıda da dile getirildiği gibi Erasmus programının iyi üniversiteler ile yeni 

anlaşmalar yapma ve gelen öğrenci hareketliliğini arttırmak önündeki en büyük engeli, 

yabancı dilde ders eksikliği sorunu. Programlar Türkçe olduğu için gelen bir tane 

Erasmus öğrencisine özel İngilizce dersler açıyoruz, ama ne yazık ki bu durum Erasmus 

hareketliliğinin ruhuna ters... Gelen öğrenciler veya yeni anlaşma yapmak için iletişime 

geçilen üniversiteler haklı olarak ilk başta dersleri merak edip soruyorlar. Erasmus 

öğrencisine özel bir kişilik ders açılması ise karşı kurumlarda büyük bir hayalkırıklığı 

yaratıyor. Hem farklı bölümlere gelen Erasmus öğrencilerinin alabileceği toplu bir ders 

havuzunun oluşturulması hem de toplantıda dile getirilmese de bence daha zor ama  

uzun vadede üniversitemizin gelişimi ve uluslararasılaşması için gerekli olan %30 

İngilizce ders veren programlara geçilmesi bu açıdan çok faydalı olacaktır. Toplantı için 

teşekkürler... 

- Daha sık yapılmasının ileriye dönük fayda sağlayacağını düşünüyorum. Hava 

muhalefeti nedeniyle çok kesinti yaşandı kısa sürede tekrar edilirse soramadığımız 

soruları sorabiliriz. Teşekkürler. 

- Öncesinde gündem oluşturulabilir, toplantı konusu ve zamanı daha erken bildirilebilirdi. 

Ancak bu bir ilk adım diyerek verimli geçtiğini söyleyebilirim. Emeğinize sağlık. Daha 

sık toplanılabilir ve ilk defa erasmus koordinatörlüğü görevini üstlenen 

meslektaşlarımız için ve bizlere bilgi yenileme anlamında genel işleyiş ve iş tanımı için 

bir toplantı düzenlenebilir. Bazen cok bilindik konularda bile oryantasyon yapılmamış 

olmasından dolayı erasmus ofisini çok sık meşgul ediyoruz. Teşekkurler, 
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- Emekleriniz için teşekkürler. 

- Ekibimiz süper 

- Bilgilendirme ve çalışmaların değerlendirme toplantısı kendi adıma çok verimli geçti  

- Toplantıyı bilgilendirme açısından olumlu buluyorum. Ayrıca konu ile ilgili problemlerin 

açıkça konuşulması da benim gibi kısa süredir görevli olanlar açısından yararlı oldu. 

Teşekkürlerimi sunarım. 

- Birimlerin spesifik soru ve sorunlarına ilişkin ayrı toplantılar yapılabilir.  

- Bu toplantılar sürekli hale gelmeli ve farklı temalarda yapılmalı. Deneyim paylaşımları, 

anlaşma yapma süreçleri, öğrenci değişim, öğretim üyesi değişim süreçleri gibi. 

Emeklerinize sağlık teşekkürler. 

- Daha fazla bilgilendirme yapılmasını bekliyorum 

- Şu ana kadar yapılan en verimli toplantıydı 

- Toplantıda bize bilgilerini aktaran tüm hocalarımıza teşekkürler 

- Öğrencilerin ikinci bir dili bir seviyeye kadar bilmeleri Erasmuslu olma isteklerini 

artıracağı görüşündeyim. Teşekkürler. 

- Anlaşma yapabilmek adına daha kapsamlı bilgiler verilebilir, gerekirse koordinatörlerle 

ayrıca toplantı yapılabilir. 


